

Apache Spark1.6.0正式发布

历时一个多月的投票和补丁修复，Apache Spark 1.6.0 于今天凌晨正式发布。Spark 1.6.0是1.x线上第七个发行版.本发行版有来自248+的贡献者参与。详细邮件如下：

Hi All,

Spark 1.6.0 is the seventh release on the 1.x line. This release includes patches from 248+ contributors! To download Spark 1.6.0 visit the downloads page. (It may take a while for all mirrors to update.)

A huge thanks go to all of the individuals and organizations involved in development and testing of this release.

Visit the release notes [1] to read about the new features, or download [2] the release today.

For errata in the contributions or release notes, please e-mail me **directly** (not on-list).

Thanks to everyone who helped work on this release!

[1] <http://spark.apache.org/releases/spark-release-1-6-0.html>

[2] <http://spark.apache.org/downloads.html>

本博客文章除特别声明，全部都是原创！
原创文章版权归过往记忆大数据（[过往记忆](#)）所有，未经许可不得转载。
本文链接：【】（）